
FAU – møte 18. oktober 2023 
 

Tilstede: Camilla Olsen Kildal, Lise Martinussen, Tina Birkelund, Julie Karlsen, Børge Nikolaisen, Beate 

Hillestad, June Sjøteig, Thomas Sæle, Arnhild Limstrand og Laila Setvik Loe.  

Meldt forfall: Lovise Skogli, Linda Solvang, og Kristine Elvegård. 

 

Sak 1: Konstituering 

Valg:  Leder Lise Martinussen 

Nestleder: Julie Kildal 

Kasserer: Kristine Iren Elvegård 

Sekretær: Tina Birkelund 

Representanter SU: Lise Martinussen og Julie Kildal 

Ekstra representant SMU(skolemiljøutvalg): Camilla Kildal 

 

Sak 2 Gjennomgang vedtekter for FAU 

 Vedtekter sendes som vedlegg til referat. Representanter bes om å lese disse. 

 

Sak 3 Gjennomgang Årsplan Enga skole og SFO 23/24 

 Satsningsområder:  

▪ Inkluderende skolemiljø og foreldresamarbeid 

▪ Vurdering og resultatoppfølging 

▪ BTI – I lag for ongan/stafettlogg 

▪ Kort orientering om verktøy. Ligger informasjon på kommunens hjemmeside. 

▪ Helsefremmende skole- stedsbasert læring.  

Sak 4 Revidering av ordensreglement 

Reglement sendes som vedlegg til referat. Representanter bes om å lese disse og komme med 

eventuelle merknader.  

   



Innkommende saker: 
Sak 5. Bufdir lyser ut midler til inkludering.  

Skolen fikk i fjor 100 000,- til utstyrssentral. Omtrent halvparten er brukt til sykler og 

skateutstyr. Skolen vil videre bestille sykkelstativ og skiutstyr.  

FAU ønsker å søke støtte til møteplass for barn/unge, utstyr/tilbehør/materialer. 

Søknadsfrist er 5. november 

Laila tar kontakt med kommunen(kultur) for muligheten til å søke i samarbeid med kultur.  

Sak 6 Bekymring runde rusbruk 

Laila er blitt kontaktet av Hanne Barvik på kultur vedr bekymring om at ungdommer blir tilbydd 

narkotiske stoffer på kommunens ungdomsklubb. Det er ønskelig med flere voksne vakter som 

kan hjelpe til og bidra til at møteplassene er trygge. Det er vanskelig å få nok vakter til disse 

kveldene. 

Hanne ber om hjelp til å organisere et dialogmøte i sørbygda for foreldre og andre voksne som 

jobber med barn og ungdom slik at barn/unge har trygge rammer rundt seg. På møtet ønsker vi 

å kunne diskutere utfordringer i ungdomsmiljøet, og hvordan vi sammen kan gjøre gode 

forebyggende tiltak 

Innspill fra FAU:  

• Det bør arrangeres kurs for foreldre som skal være vakt på klubb. Alle må tørre å stå 

fram og stå i utfordrende situasjoner 

• FAU drøftet muligheter for hva foreldre/bygda kan gjøre for å tak i denne situasjonen. 

Her kommer ønsket om en felles møteplass for ungdom i sørbygda, ut fra ungdoms 

ønsker 

• Er det mulig å ha åpen skole, bruke gymsal, kjøkken kantine, musikkbinge, basseng. 

(Ungdomsklubb med temakvelder) 

• Viktig å ha elevrådet med. Tilbakemelding om tidligere arrangement er at det er 

kjedelig. Begrensede muligheter/aktiviteter? 

• Kan frikirka brukes, hvordan kan klubbhus gjøres mer attraktivt? 

• Mulighet for samarbeid med klubb på Grønøy? 

• I et dialogmøte bør FAU, idrettslag, grendelag og andre foreninger inviteres, samt at 

barn/ungdom også må inviteres(elevråd) 

Laila og Camilla jobber frem et forslag til invitasjon og innhold på et slikt dialogmøte. 

Holder kontakt med Hanne Barvik for videre arbeid.  


